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Hei , 

Etter samtaler med  Bergen Havn  i dag ønsker de å ha en litt bedre spesifisering av uttalelsen 

for sjø fiberkabler. 

 

Bergen Havn ønsker å få spesifisert at det ikke er i strid med gjeldende planverk. 

 

Er dett mulig å oppgradere uttalelsen til dette ? 

 

 

Nettstar as har også planer om å legge fiberkabler i vatn i Lindås Kommune for å bedre nå 

fastbuende. 

Fiberkablar i vatn trengs ikke å få godkjenning hos Bergen Havn , trengs det godkjenning hos 

kommunen ? 

 

Vedlegger kart over planlagt plassering for den første kabelen vi ønsker å bygge ,for en 

uttalelse.. 

 

Tar kontakt imorgen for en dialog i saken.. 

 

 

Mvh 

 

Helge Vindenes 

40870404 

Nettstar as 


